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Készült: A  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  Tanácskozótermében  (4060
Balmazújváros,  Kossuth  tér  4-5.)  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Intézményfelügyeleti,
Szociális és Közbiztonsági Bizottsága 2019. május 21-én 15.30 órakor kezdődő nyilvános ülésről.

Jelen vannak:           
Bizottság részéről: Szarvas Endre bizottsági elnök

Béresné Lőrincz Erzsébet bizottsági tag
Tóth Attila bizottsági tag
Végh István bizottsági tag
Kádár Imre Zoltán bizottsági tag

Balmazújvárosi Közös
Önkormányzati Hivatal részéről:  Hegedüs Péter polgármester 

Dr. Hajdu Miklós jegyző
Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető

Továbbá:
Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény részéről: Tóth Zsuzsánna intézményvezető

Szarvas Endre bizottsági elnök köszönti az ülésen megjelenteket, majd megállapítja, hogy a
Bizottság 5 fővel határozatképes.

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága 5
igen szavazattal elfogadta az alábbi napirendet:

N y i l v á n o s  ü l é s
1. Beszámoló  az  Önkormányzat  2018.  évi  költségvetésének  végrehajtásáról  és  az

Önkormányzat  2018.  évi  pénzforgalmáról,  könyvviteli  mérlegéről,  pénzmaradvány  és
eredmény kimutatásáról, továbbá a 2018. évi belső ellenőrzési feladatellátásról  
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester 

2. Beszámoló az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény működéséről 
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester 
Előadó: Tóth Zsuzsánna intézményvezető 

3. Tájékoztató a Magyar Vöröskereszt Balmazújvárosi Területi Szervezetének munkájáról 
Előadó: a szervezet elnöke 

 
 
 Z á r t   ü l é s  

1. Előterjesztés  a  Veres  Péter  Kulturális  Központ  igazgatói  álláshelyére  beérkezett
pályázat tárgyában 
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

1. napirend: Beszámoló az Önkormányzat 2018. évi költségvetésének végrehajtásáról és az
Önkormányzat  2018.  évi  pénzforgalmáról,  könyvviteli  mérlegéről,  pénzmaradvány  és
eredmény kimutatásáról, továbbá a 2018. évi belső ellenőrzési feladatellátásról

Szarvas Endre bizottsági elnök
Köszöntöm Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető asszonyt. Van-e kiegészítés-e?
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Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető
Köszöntöm a bizottság tagjait. Jogszabályi kötelezettségünknek teszünk eleget az Államháztartási
Törvény előírása szerint a költségvetés végrehajtásáról szóló beszámolóval tekintettel arra, hogy
egy  időben,  meg  kell  tárgyalni  a  könyvviteli  mérlegeket,  eredmény  kimutatás  táblákat.  A
jogszabály kimondja, hogy 2018. évi belső ellenőrzésről készült jelentést is szükséges a testület elé
terjeszteni. A beszámoló két részből áll. Az egyik része a pénzügyi teljesülésről szól. A 4. számú
melléklet  fő  számai  mutatnak  rá,  hogy mennyi  működési  bevétel  és  működési  kiadás  teljesült
2018.  év  végéig.  A felhalmozási  bevétellel  szemben  mennyi  felhalmozási  kiadás  teljesült.  A
finanszírozási kiadások eredményeként hogyan alakult az év végi maradvány, ami 2.391.252.763
Ft.  Ez  egyben  a  16  számú  mellékletben  bemutatott  pénzmaradvány  összegét  mutatja.  Ez  a
pénzmaradvány  jelentős  mértékben  felhalmozási,  kisebb  mértékben  működési  célú.  Minimális
működési maradványa keletkezett az önkormányzatnak. A költségvetés készítésekor is felmerült,
hogy a kötött maradvány nagy része visszatervezésre került,  mivel a pályázatokhoz kapcsolódó
pénzeszköz elkülönített számlán van. Már akkor is jeleztem, hogy a szabad maradvány minimális
összeg lesz. Ez részben azt is mutatja, hogy a bevételek nem voltak alul tervezve, ha alul lettek
volna tervezve, akkor több bevétel keletkezett volna. A kiadások is a terv szerint teljesültek. Az
elmaradt  bevételekkel  szemben kiadások is  maradtak  el,  így tudott  teljesülni  a költségvetés.  A
szövegben utaltam rá, hogy hiánnyal nem tervezünk és is lehet. A folyamatos likviditás megőrzése
érdekében a likvid hitel igénybevétel folyamatos volt egész évben. A legfőbb bevételünk a helyi
adó,  ami  saját  bevételünk  és  kiegészítésül  szolgál  az  egyéb  állami  támogatások  mellett.  Két
ütemben történik a beszedése márciusban és szeptemberben. Ezekben az időszakokban nincs likvid
hitelre szükség, de máskor igen, de az év végén visszafizetésre kerül. Az állami támogatás utolsó
része  december  20-án  érkezik  meg.  A  zárszámadás  második  része  a  vagyonról  szól.  A
vagyonalakulásról  a  bemutatott  mérlegek  alapján  az  állapítható  meg,  hogy  az  önkormányzat
vagyona továbbra is növekedést mutat annak ellenére, hogy az értékcsökkenést el kell számolni a
már  meglévő  beruházások  után.  Az  is  látszik,  hogy  nem  vagyon  felélés  mellett  biztosított  a
működés. Két intézménynél keletkezett szabad maradvány. Nem lenne indokolt az intézményeknél
hagyni.  Azt  gondolom,  hogy  az  intézmények  működése  zavartalan  és  színvonalas  ellátással
biztosított  volt  a  2018.  évben is.  A határozati  javaslatban  arról  rendelkeznénk,  hogy a  szabad
maradvány nem marad az intézményeknél,  hanem tartalékba kerülne és javaslatot  teszünk arra
vonatkozóan, hogy a Kalmár DSE-nek a 2018. évi fel nem használt TAO önerejét biztosítjuk.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Mennyi a szabadmaradvány?

Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető
5.377.917 Ft, ha ebből kivonjuk a 3.400.000 Ft-ot, akkor marad 1.977.917 Ft. 

Szarvas Endre bizottsági elnök
Köszönöm. Van-e kérdés? Ha nincs, akkor ki az, aki elfogadja az előterjesztést?

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

39/2019. (V. 21.) sz. ISZKB határozat:

Az Önkormányzat 2018. évi költségvetésének végrehajtásáról és az Önkormányzat
2018. évi pénzforgalmáról, könyvviteli mérlegéről, pénzmaradvány és eredmény

kimutatásáról, továbbá a 2018. évi belső ellenőrzési feladatellátásról
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Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága
az  Önkormányzat  2018.  évi  költségvetésének  végrehajtásáról  szóló  beszámolót  és  az
Önkormányzat 2018. évi pénzforgalmáról, könyvviteli mérlegéről,  pénzmaradvány és eredmény
kimutatásáról,  továbbá  a  2018.  évi  belső  ellenőrzési  feladatellátásról  készült  előterjesztést
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Felelős: Szarvas Endre bizottsági elnök
Határidő: soron következő képviselő-testületi ülés

15.40-kor Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető távozott az ülésről.

2. napirend: Beszámoló az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény működéséről

Szarvas Endre bizottsági elnök
Köszöntöm Tóth Zsuzsánna intézményvezető asszonyt. Van-e kiegészítés?

Tóth Zsuzsánna intézményvezető
Köszöntök  mindenkit.  Szeretnék  néhány  mondatban  egy  átfogó  összegzést  adni,  illetve
kiegészíteni a beszámolót. A beszámoló azért szorul kiegészítésre, mert készítettünk a terveinkkel
és fejlesztési irányvonallal kapcsolatosan egy anyagot, amit gondolataink szerint meg is tárgyal a
képviselő testület. Jegyző úrral egyeztetve és elfogadva a meglátását a következő testületi ülésre
kerül be. Az intézmény a beszámolóját úgy állította össze, hogy első körben fontosnak találtuk azt
a szervezeti struktúrát bemutatni, amiben működik az intézmény. Meglehetősen lapos szervezeti
struktúrával  működik  az  intézmény annak érdekében,  hogy a döntések  előkészítése  mindenhol
biztosított  legyen.  Meghatározottak  a  felelősségi  és  feladatkörök  mindenegyes  szervezeti
struktúrában jelenlévő tag számára. Ezt fontosnak tartom ugyanis, hogy mint több célú intézmény,
mint  az  Egyesített  Óvoda  és  Bölcsőde  Intézmény  nem  működhet  hagyományos  szervezeti
struktúrával.  Törzskari  segítője  is  van,  ez  az  Igazgató  Tanács.  Újként  emeltük  be  a  szülői
választmányt.  Minden feladat-ellátási  hely a  szülői  közösség képviseletében betekintést  kap az
intézmény  működésébe  negyedévenként,  illetve  kérdésekkel  élhetnek.  Így  tudjuk  a  szülőket
megfelelően és hiteles módon tájékoztatni az intézmény működéséről. Ezt követően igyekeztünk
bemutatni  az  épületeink  helyzetét.  Polgármester  úrral  egyeztettünk  még  a  költségvetés
elkészítésekor  arra  vonatkozóan,  hogy  a  helyi  feladat-ellátási  helyeken  milyen  fejlesztéseket
kívánunk megvalósítani. Időközben ezekkel kapcsolatosan folyamatosan jelzésekkel éltünk. Nagy
örömünkre szolgál, hogy a Veres Péter utcai óvoda a nevelési év folyamán nyilvántartásba került
és megkezdhette működését. A Mesevár óvodát is visszakaphatták a gyerekek. A Mesevár óvoda
felújításával egyidejűleg a Zrínyi játszó udvar is felújításra került. Ez az óvoda alapító okiratában
megjelenő feladat-ellátási hely. Ma nagyon divatos és hangzatos a pedagógus hiánnyal élni és ezt
számon is kérhetik az intézményen bizonyos szervezetek. Azonban tisztában kell lenni, azzal hogy
ez  egy  országos  tendencia,  már  államtitkári  szinten  készülnek  a  megoldási  javaslatok.
Természetesen ez nem mentesíti az intézményt  az alól, hogy a pedagógus hiányt kezelni tudja.
Folyamatosan  három  pedagógus  hiánnyal  dolgozunk.  Mára  már  két  felmentési  idejét  letöltő
nyugdíjassal  és  egy  egészségügyi  problémával  küzdő  kolléganővel  6  álláshely  betöltését  kell
megoldanunk.  Ebben  a  nevelési  évben  a  munkaidejüket  úgy  alakították  a  helyi  vezetők  a
kollégáknak, hogy a heti 32 óra ne növekedjen, illetve 2-3 hetente eseti helyettesítésre kerül sor,
amit  szintén  a  jogszabály  enged  meg  egy  nevelési  évben  30 alkalommal.  A kollégák  ezzel  a
lehetőséggel éltek. Folyamatos pályáztatásokról is szóltunk a beszámolóban ezt korábban meg is
küldtük  Polgármester  úrnak.  A közalkalmazotti  tanács  elnöke  felelős  az  intézményünkben  a
pályáztatások  lebonyolításáért.  A feltüntetett  listából  látszik,  hogy  volt,  amikor  3  pedagógus
álláshelyet hirdettünk meg, majd a következő alkalommal csak kettőt. Ez azt jelenti, hogy egyet
tudtunk betölteni. Egy óvoda titkárral dolgozunk. Polgármester úrral ez ügyben is egyeztettünk.
Várjuk a kedvező elbírálást,  ugyanis  szeretnénk az új feladat-ellátási  hely megjelenésével  és a
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gyerekszám  növekedésével  még  egy  óvodai  titkári  álláshelyet  az  intézmény  számára.  Annak
érdekében, hogy az ő terhét is tudjuk csökkenteni. Óvoda titkári álláshely betöltés esetében nem
kell  országos  hiánnyal  számolni.  Kisgyermeknevelők  esetében  egyre  több  kolléga  rendelkezik
felsőoktatásban szerzett BA kisgyermeknevelői pedagógus végzettséggel. Szeptembertől további 5
kolléga  önkéntes  beiskolázását  kérte  a  felsőoktatási  intézménybe.  Azt  gondolom,  hogy  ez  a
fenntartó önkormányzat számára is kdvező, mert az idén már nem finanszírozta a szociális ágazati
pótlékot  a kormány.  Ezért  10 millió  forinttal  kellett  megtámogatni  a költségvetést  a normatíva
esetében  a  bölcsődénél.  Ha  a  pedagógus  életpálya  modellbe  belépnek  azok  a  kollégák,  akik
felsőoktatásban  megszerzik  a  képesítést,  ők  már  a  pedagógus  életpálya  modellbe  kerülnek
besorolásba  és  ott  már  szociális  ágazati  pótlék  nincs.  Ezeken  túl  a  kollégáim szerettek  volna
élményszerű megtapasztalásokat biztosító programokat szerezni a gyerekek számára. Mindezeket
nyomon  lehet  követni  a  Balmazújvárosi  Egyesített  Óvoda  és  Bölcsőde  Intézmény  honlapján.
Hivatalos facebook oldalunk nincs, de minden óvoda működtet magának saját facebook oldalt. A
pedagógus álláshelyek tekintetében egy érdekességet szeretnék elmondani a beszámolóból és erre
felhívni a figyelmet. Országos kihasználtsági mutatót és egy főre jutó pedagógusra gyerekszámot
kimutat  az  Oktatási  Hivatal.  A  hiányzó  óvodapedagógusok  tükrében  egy  pedagógusra  10,3
gyermek jut. Ez nálunk 8,83. Az országos pedagógus leterheltséget nem érjük el. Ez köszönhető
annak az intézkedésnek, hogy gyermekeink egyre szélesebb körben kerülhetnek csoportokba. Így
nem 28  fős  csoportokat  kell  elindítanunk  csak  23-24  vagy  25  fős  csoportokat.  Bemutattuk  a
beszerzéseinket, igyekeztünk gazdaságosan felhasználni a forrásokat. Az új óvodákba új eszközök
és  bútorok  kerültek  beszerzésre.  Szőnyegekkel,  függönyökkel,  felnőtt  öltöző  szekrények
beszerzésével  meg  kellett  ezeket  az  óvodákat  is  segíteni.  Ezt  meg  is  tettük  a  költségvetésünk
terhére. Az óvodai férőhelyek esetében a kihasználtsági mutatót is becsatoltuk a beszámolóba. A
következő időszakra vonatkozóan szeretnék számadatokkal szolgálni,  ugyanis már megtörtént a
beiratkozás. 425 gyermekünk marad a jelenlegi óvodások közül is óvodában szeptemberre, és 127
fő gyermek kezdi meg az első osztályt. Ehhez képest 145 szülő kérte a gyermekének a beíratását. A
145 fő gyermekből olyan gyermekek is beíratásra kerültek, akik 2017 évben születtek éppen ezért
a  2016-ban  született  gyerekek  közül,  akik  augusztus  31-ig  betöltik  a  3.  életévüket  ők  óvoda
kötelesek  és  a  szeptember  és  december  között  született  gyerekek  normatíva  szempontjából  és
statisztika szempontjából lényeges gyerekszámot képeznek. Velük együtt 119 főt kíván az óvoda
felvenni  szeptembertől,  így  543  fő  kisgyermekkel  kezdenénk  meg  szeptembertől  az  óvodai
nevelést. Majd ehhez kérjük meghatározni az indítható óvodai csoportok számát a testülettől. Ezt
azért nem tüntettük fel, mert külön napirendi pont. A bölcsődei férőhelyek esetében beadvánnyal
éltünk  és  egy  következő  testületi  ülés  anyagát  fogja  képezni.  Bölcsődei  férőhelyek  bővítését
kérvényezzük.  Terveink  szerint  a  Napsugár  óvodában  működő  üres  óvodai  csoport  átalakítása
viszonylag zökkenőmentesen megvalósítható és bölcsőde telephelyeként működhetne. A kollégáim
elkészítették  a  pedagógiai  program  kiegészítését,  mivel  a  pedagógiai  program  tartalmazza  a
bölcsőde szakmai programját is. Az új csoportra vonatkozó kiegészítést elkészítették a kollégák.
Szándéknyilatkozatot készítettem, mert a kormányhivatalnak vannak előírásai arra vonatkozóan,
hogy két kisgyermeknevelő esetében pályázat kiírására kerül sor amennyiben a képviselő-testület
meghozza a döntését az új csoport indításáról. A jogszabály előírja, hogy milyen eszközökre van
szükség a  bölcsőde esetében.  Ezt  az  eszköz listát  is  elkészítettük  2  és  fél  millió  forint  körüli
pénzösszegre  van  szükség.  További  terveink,  amik  már  korábban  egyeztetésre  kerültek
polgármester  úrral,  az  a  parkoló  helyek  kialakítása.  Az  új  óvodánk  esetében  parkoló  helyek
kialakítására lenne szükség. Már szülői jelzés is érkezett több ízben, hogy nem tudnak az óvodához
közeli parkolót találni. A gyerekek esetében azon túl, hogy élményszerű és tapasztalásokra alapuló
programokat nyújtanak a kollégák azt is el kell, hogy mondjam, hogy egyre több gyereknek van
szüksége  speciális  megsegítésre.  A speciális  szakembereink  ebben  segítségünkre  vannak  és  a
gyerekek fejlesztését ellátják.
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Szarvas Endre bizottsági elnök
Akkor 425 fő marad, 145 fő jönne hivatalosan és 119 fő érkezik. 26 gyermek szeptember után tölti
be a 3. életévét?

Tóth Zsuzsánna intézményvezető
2017-ben. Ők azok a gyerekek, akik 2017. augusztus 31-ig betöltve a 3. életévüket azt követő
évben kerülnek óvoda köteles korúvá. 

Szarvas Endre bizottsági elnök
Hogy van az, hogy a 21,7 fő egy csoportra jutó gyermekek országos átlaga? Nálunk 23 fő átlagban.

Tóth Zsuzsánna intézményvezető
A kollégákkal mi is elemeztük ezeket a számadatokat. Azért került kevesebb gyerek egy csoportra
és  az  óvodapedagógus  országos  átlagba  több,  mert  kevesebb  az  óvodapedagógus.  Országos
átlagban sokkal kevesebb óvodapedagógus dolgozik egy feladat-ellátási helyet tekintve, mint a mi
intézményünkben. Így lehetséges, hogy egy pedagógusra ennyi gyerek jut. Az országos statisztika
mindig az októberi statisztikában leadottak alapján áll össze, nem biztos, hogy a feladat-ellátási
helyekre besorolt óvoda pedagógusokra kerül visszaosztása országosa szinten. 

Szarvas Endre bizottsági elnök
A 8,82%  lehet még jobb, ha minden állás be van töltve. 

Tóth Zsuzsánna intézményvezető
Így van. 

Szarvas Endre bizottsági elnök
6 állás  hely van,  ebből  két  dolgozó a  felmentési  idejét  tölti,  azt  nem lehet  betölteni.  Az üres
helyeket fel lehet tölteni?

Tóth Zsuzsánna intézményvezető
A kollégáim utánpótlás  stratégiájába  az is  beletartozik,  hogy államvizsga  helyett  biztosítunk a
végzős hallgatók számára. Ebben a nevelési évben 4 balmazújvárosi óvodapedagógus külső 8 hetes
gyakorlatát töltötte le az intézményünkben. Mentorállták őket a kollégák és sikeresen letették az
államvizsgát.  Mind  a  négyen  arról  nyilatkoztak  számunkra,  hogy  a  diplomájuk  megszerzését
követő naptól állásba tudnak és szeretnének állni az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézményben.
Kifejeztem szándékomat,  hogy természetesen  a  betöltés  szempontjából  fontos  és  lehetséges  az
alkalmazásuk  mivel  90  napon  belül  többször  pályáztattunk  sikertelenül,  innentől  kezdve
pályáztatás nélkül fölvehetjük őket. 

Hegedüs Péter polgármester
Egy kérdésem lenne, nem értem a tematikát. Ha a gyermeklétszám 120 fő, az óvónő létszám 10 fő
Óvónő/ gyerek 8,3%. Annak nem 12%-nak kell lennie?

Tóth Zsuzsánna intézményvezető
Meg fogom nézni. Ezeket a számokat nem mi osztjuk. Ez egy országos kihasználtsági mutató az
Oktatási Hivatal oldaláról. Nem olyan egyszerű osztással jönnek ki ezek a számok. Ez pontosan az,
amit  elmondtam,  hogy  a  feladat-ellátási  helyeken  a  pedagógusok  a  statisztikában  nem  úgy
jelentkeznek, hanem az összszám jelentkezik. 

Béresné Lőrincz Erzsébet bizottsági tag
Nekem úgy tűnik, hogy 100% a kihasználtság, akkor mikor fel vannak véve a gyerekek viszont a
hiányzásokat illetően akár 77% is megjelenik. Nem úgy van az óvónőre eső?
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Tóth Zsuzsánna intézményvezető
A kihasználtsági mutató egy speciális helyzet szerint a valóban és a ténylegesen jelenlévő gyerekek
esetében egészen másképpen jelentkezik.

15.58-kor Bereczki Mariann a Magyar Vöröskereszt területi vezetője megérkezett az ülésre.

Hegedüs Péter polgármester
Az óvónő létszámban mindenki benne van? Mindenki az órakedvezménnyel együtt  szerepel? A
helyettesítések is be vannak téve a Veres Péter utcára, de nekik órakedvezményük van. 

Tóth Zsuzsánna intézményvezető
Nem egész időben töltik le. A helyettes kollégáknak heti 20 óra a csoportban eltöltött ideje és 12
óra hetenként  a  vezetői  feladatokra  fordítandó óraszám.  Itt  mindenki  óvodapedagógusként  van
feltüntetve a helyettes és a vezető is.

16.01-kor Hegedüs Péter polgármester távozott az ülésről.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Köszönöm. Van-e kérdés? Ha nincs, ki az, aki elfogadja a beszámolót?

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

40/2019. (V. 21.) sz. ISZKB határozat:

Az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény működéséről

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága
az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény működéséről készült előterjesztés határozati javaslatát
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Felelős: Szarvas Endre bizottsági elnök
Határidő: soron következő képviselő-testületi ülés

3. napirend:  Tájékoztató  a  Magyar  Vöröskereszt  Balmazújvárosi  Területi  Szervezetének
munkájáról 

Szarvas Endre bizottsági elnök
Köszöntöm Bereczki Mariann területi vezetőt. Van-e kiegészítés?

Bereczki Mariann területi vezető
Nem kívánok szóbeli kiegészítést tenni. 

Szarvas Endre bizottsági elnök
Köszönetet  szeretnék  mondani  és  gratulálni  szeretnék  a  Vöröskereszt  dolgozóinak.  A
középiskolánkban folyamatosan van véradás. Van-e kérdés? 

Béresné Lőrincz Erzsébet bizottsági tag
Nagyon  jól  ismerem  a  Vöröskereszt  munkáját  és  minden  elismerésem  annak  a  főállású
dolgozónak,  aki  ezt  az  egészet  koordinálja.  Nagyon  jó kapcsolatot  ápol  a  támogatókkal  és  az
önkéntesekkel.
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Szarvas Endre bizottsági elnök
Azt olvasom, hogy Balmazújvároson a legjobb az arány.

Bereczki Mariann területi vezető
Sok  mindennel  küzdünk.  Küzdünk  a  plazma  állomásokkal,  mivel  5  nyílt  az  elmúlt  3  évben
Debrecenben.  Erről  azt  kell  tudni,  hogy pénzbeli  juttatásokat  kapnak a  plazmaadók.  Ezzel  az
önkéntes véradás nem tudja felvenni a harcot. Sok mindenki veszi igénybe a pénz miatt. 

Szarvas Endre bizottsági elnök
Tiszacsegén kevés a véradók száma.  A Vöröskereszt tagok aránya mitől függ?

Bereczki Mariann területi vezető
A  Vöröskereszt  tagok  aránya  attól  függ,  hogy  milyen  agilis  titkárokat  tudunk  találni
munkahelyeken,  kisebb  közösségekben,  akik  buzdítják  az  embereket,  a  dolgozóikat  vagy  a
barátaikat, hogy lépjenek be és váljanak tagjainkká.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Köszönöm. Van-e kérdés? Ha nincs, ki az, aki elfogadja a beszámolót?
 

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 5 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

41/2019. (V 21.) sz. ISZKB határozat:

A Magyar Vöröskereszt Balmazújvárosi Területi Szervezetének munkájáról

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága
a  Magyar  Vöröskereszt  Balmazújvárosi  Területi  Szervezetének  munkájáról  készült  tájékoztatót
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Felelős: Szarvas Endre bizottsági elnök
Határidő: soron következő képviselő-testületi ülés

Szarvas Endre bizottsági elnök
A bizottság ülésének nyilvános része véget ért, zárt ülésen folytatjuk munkát.

K.m.f.

Szarvas Endre
bizottsági elnök

Tóth Attila
bizottsági tag

Papp-Kovács Orsolya
jegyzőkönyvvezető
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